
Advies verruiming terrastijden Barneveldse Horeca 

 
Datum:  25-06-2019 
Aan:   College van Burgemeester en Wethouders (kopie t.a.v. de gemeenteraad) 
Van:   Jongerenraad Barneveld 
Betreft:  Ruimere terrastijden voor de Barneveldse Horeca 

 
Geachte college van burgemeester en wethouders, 

 
1 juni jl. hebben wij middels de Barneveldse Krant vernomen dat de Koninklijke Horeca Nederland 
een brief heeft gericht aan de Barneveldse politiek, met daarin een voorstel voor ruimere 
terrastijden voor de Barneveldse horeca. Wij als Jongerenraad steunen dit voorstel. 

De Koninklijke Horeca Nederland stelt in haar brief dat het verruimen van de terrastijden van 00:00 
naar 1:00 een maatregel is die goed aansluit bij het deurbeleid van de Barneveldse horeca, terwijl het 
niet in de lijn der verwachtingen ligt dat de overlast in het centrum toeneemt. Wij als Jongerenraad 
zijn van mening dat de Barneveldse jongeren achter dit voorstel staan, zo is gebleken uit een 
informele peiling onder onze achterban, waar ruim 300 mensen grotendeels positief op het voorstel 
hebben gereageerd. 

Graag zien wij, als Jongerenraad Barneveld, dat de Barneveldse politiek haar goedkeuring geeft om 
de door de Koninklijke Horeca Nederland voorgestelde pilot, waarin de terrastijden voor Barneveldse 
horeca voor het restant van 2019 verruimd worden van 00:00 naar 1:00, uitvoering te geven. 

 
Wij zien uw reactie met vertrouwen tegemoet. 

 
Namens het bestuur,     Namens de Jongerenraad, 

Jacco Heij      Rico van de Mheen 

Voorzitter      Aanspreekpunt 


